
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Highlights: 
 Bodbe Monastery of St. Nino 圣尼诺博德修道院 
 Khareba Winery 赫瑞巴酒庄 
 Kazbegi scenic view 卡兹别克景观住宿 
 Gergeti Trinity Church 斯特潘茨明达圣三一教堂 
 Uplistsikhe Cave Town 乌普利斯岩城 
 Rezo Gabriadze Marionette Theater 木偶剧院钟楼 
 Davit Aghmashenebeli Avenue Aghmashenebeli 大道 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 1: Arrive Tbilisi (TBS)  
抵达第比利斯 

On arrival at Tbilisi, you will be welcomed by our representative and transfer to city center. Proceed to Metekhi Church, one of the 
oldest churches built in the 5th century, King Vakhtang I Gorgasali erected a church, a castle and a palace here, which also served as 
the king's residence. The temple symbolized of the Virgin Mary in the Garden of Gethsemane in Jerusalem. Visit Bridge of Peace, 
statue of Mother of Georgia, Narikala Fortress and connect to uphill via cable car, Sulphur Baths and Leghvtakhevi Waterfall 

抵达第比利斯国际机场后，将会有导游迎接您并前往城市。前往梅特西教堂，始建于公元 5世纪也是第比利斯其中一座最古老的建筑
物。其他城市景点包括和平大桥，格鲁吉亚母亲雕像，纳里卡拉要塞 + 缆车观光，十七世纪圆顶古硫磺浴及无花果峡谷瀑布等。 

 

Meals: Lunch & Dinner 
用餐：午、晚餐 
Overnight/夜宿: Dolabauri Hotel Tbilisi 4* or similar 
 

Day 2: Tbilisi – Sighnaghi – Kvareli - Tbilisi 
第比利斯 – 西格纳奇 – 克瓦雷利 - 第比利斯 

Transfer to Sighnaghi, known as the City of Love. The city walls were built by King Erekle II in the 18th century. There are 6 gates and 
many towers. Photostop at St. George Church, visit to Bodbe Convent, Bodbe Monastery of St. Nino, It is the burial place of St. Nino, 
who led Georgia's conversion to Christianity, and is also one of the important pilgrimage sites in Georgia. Entrance to Winery 
Khareba, a tunnel with 7.7 Kilometers in length carved into the rock, filled with the best aging wines, you will have the chance to 
taste several different varieties of Khareba wines and learning how to produce churchkhela, a traditional Georgian cuisine. 

早餐后前往西格纳奇，又名皇家镇，古老的城墙建于 18世纪且拥有 6个城门之多。随后到城中最大的圣乔治教堂停留拍照。参观 Bodbe
圣妮诺博德修道院，是格鲁吉亚主要的朝圣地点之一。前往赫瑞巴酒庄，这里有 7.7公里的隧道，同时使用古老的方法和现代的科技生
产及保存高品质的葡萄酒（包括红酒品尝及当地点心 DIY）。 
 
 
Meals: Breakfast, Lunch & Dinner 
用餐：早、午、晚餐 
Overnight/夜宿: Dolabauri Hotel Tbilisi 4* or similar 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 4: Kazbegi – Mtskheta - Jvari 
卡兹别克 - 姆茨赫塔 - 季瓦里 
 
After breakfast, proceed to one of the oldest cities in Georgia, known as UNESCO World Heritage Site - Mtskheta. Transfer to 
Svetitskhoveli Cathedral, known as the burial site of the claimed Christ's mantle, one of the principal Georgian Orthodox churches 
and is among the most venerated places of worship in the region. Proceed to Samtavro's Convent, the first Christian royal couple 
King Mirian and Queen Nana are buried here. Jvari Monastery is the 6th-century Georgian Orthodox monastery and stands on the 
rocky mountain top at the confluence of the Mtkvari and Aragvi rivers, overlooking the town of Mtskheta. 

早餐后，前往姆茨赫塔古都。此城建立于格鲁吉亚王朝铜器时代，1994年被选为世界文化遗产。接着前往生命之柱主教座堂，传说中格
鲁吉亚最古老的教堂，埋葬了耶稣的战袍。参观萨姆塔夫罗教堂，建于 12世纪，也是女修道院。最后前往季瓦里大教堂，建于姆茨赫塔
附近山顶上，可以俯瞰姆茨赫塔古城全景。 

 

Meals: Breakfast, Lunch & Dinner 
用餐：早、午、晚餐 

Overnight/夜宿: Dolabauri Hotel Tbilisi 4* or similar 
 

Day 3: Tbilisi – Gudauri - Kazbegi 
第比利斯 - 古多里 – 卡兹别克 

After breakfast, proceed to Caucasus Mountains region Kazbegi. Pass by Gudauri View Point, a monument built in 1983 to celebrate 
the bicentennial of the Treaty of Georgievsk and the ongoing friendship between Soviet Georgia and Soviet Russia. Visit to Ananuri 
Castle, the most beautiful monument in Georgia. Proceed to Zhinvali Dam, a hydroelectric dam on the Aragvi River in the Caucasus 
Mountains. Transfer to Kazbegi Mountain and take a 4x4 wheels ride to the famous Gergeti Trinity Church – probably the most 
famous sightseeing place in Georgia. 

早餐后前往前苏联时代开拓最美丽的高速公路 – 军功大道。前往高加索山区的卡兹别克。路经俄格友谊纪念碑，是 1983年为庆祝格鲁吉
亚和苏联俄罗斯的友谊持续二百年而修建。接着参观阿纳努里城堡，格鲁吉亚最高颜值的城堡之一。游览金瓦利水库的壮丽全景。午餐

后，前往卡兹别克雪山欣赏白雪皑皑的雪山，再乘坐当地越野四轮驱动车，前往位于陡峭山崖上的斯特潘茨明达圣三一教堂，这被誉为

离天空最近的教堂。 
 
Meals: Breakfast, Lunch & Dinner 
用餐：早、午、晚餐 
Overnight/夜宿: Hotel Kazbegi 5* or similar 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 5: Tbilisi – Gori - Uplistsikhe Cave Town - Tbilisi 
第比利斯 - 哥里 - 乌普利斯岩城 - 第比利斯 
 
After Breakfast, transfer to Gori. Entrance to Stalin’s Museum and Stalin’s house, Georgia dedicated to the life of Joseph Stalin, the 
leader of the Soviet Union. Proceed to Uplistsikhe Cave Town, a rock-hewn town, one of the oldest settlements in the Caucasus and a 
city center. Visit Freedom Square and Rustaveli Avenue, cultural and public institutions, cultural monuments, hotels, restaurants, 
bars and shops are located on the avenue. 
 
早餐后，前往哥里。参观斯大林博物馆 ，佐治亚州哥里的一家博物馆，致力于纪念出生在哥里的苏联领导人约瑟夫·斯大林的生平（禁止
录影）。继续前往乌普利斯岩城，由岩石凿成的一个古老小镇，始建于青铜时代，人们在一座岩石构造的山上开凿出教堂、居室、街

道，集会中心，纵横交错，颇为壮观。浏览自由广场及魯斯塔维利欧洲风情街，最繁华的大街之一，其中有国家会议大厦，各国精品专

卖店至当地产品等，在此可尽情享受购物时光。 
 
Meals: Breakfast, Lunch & Dinner 
用餐：早、午、晚餐 

Overnight/夜宿: Dolabauri Hotel Tbilisi 4* or similar 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 6: Tbilisi Old Town 
第比利斯旧城市 

After breakfast, visit Svetitskhoveli Cathedral, traditional Georgian Orthodox architecture. Go to Shardeni Street, there are many 
cafes, bars, galleries, etc. on the street. Rezo Gabriadze Marionette Theater is a well-known theater in an ancient city and focuses on 
puppetry, magical performance. Visit the Anchiskhati Basilica, which has a history of about 1,500 years. Others city attraction include 
Nikoloz Baratashvili Bridge and its statues. After lunch, visit the Holy Trinity Cathedral, which is the Georgian Orthodox Church on the 
Ilya Mountains on the left bank of the Mtkvari River. The Soloraki district is one of the most colorful districts of Old Tbilisi. The Flea 
Market Dry Bridge sells every imaginable souvenir and is a must-see for people who love street shopping. The Georgian Chronicle 
Monument was erected to commemorate the 3000th anniversary of Georgia. Stroll along Davit Aghmashenebeli Avenue, this is the 
most beautiful street in the city. 

早餐后，参观第比利斯锡主教座堂，是格鲁吉亚东正教的建筑典范 。前往 Shardeni Street萨德尼大街，街上有许多咖啡馆， 酒吧， 画廊
等 。 木偶剧院钟楼是一座老城里面久负盛名的木偶戏院 。参观安契斯哈蒂圣殿，距今已经有 1500年左右历史 。其他景点包括巴拉塔什
维利桥及其雕像。午餐后参观圣三一主教座堂，于 Mtkvari河左岸伊利亚山上，是格鲁吉亚东正教母堂 。索洛拉基区是老第比利斯最丰
富多彩的地区之一 。非凡的跳蚤市场，几乎是必打卡的地方了，集市上卖很多在电影里才能看到的小物件。格鲁吉亚编年史纪念碑是为
了纪念格鲁吉亚 3000周年建立。前往 Agmashenebeli大道，被认为是第比利斯最美的大道。 
 
 
Meals: Breakfast, Lunch & Dinner 
用餐：早、午、晚餐 

Overnight/夜宿: Dolabauri Hotel Tbilisi 4* or similar 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 7: Tbilisi – Departure 
第比利斯 

After breakfast, enjoy your own free time at East Point Shopping Center, an open concept shopping mall, more than 150 
international brands and entertainment options. Transfer to airport for flight departure. 

早餐后，出发到 East Point购物中心，这是第比利斯最大的露天商场，云集各种品牌，令人眼花缭乱。午餐后送往机场。 

 
 
Meals: Breakfast, Lunch 
用餐：早、午 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

细节与条规: 

 

Traveling Period: 08th January 2023 – 28th December 2023 
 

Ground Arrangement –MYR (Per Person) 
Twin Sharing 

 
GV 4 

 
GV 6 

 
GV 8 

 
GV 10 

Single Supp  
Add On. 

 
RM 7,778  

 
RM 6,998 

 
RM 6,588   

 
RM 6,358   

 
RM 1,718 

 

*Sequence of itinerary subject to arrangement* 

Remarks: 
 
2) Private Tour Min. GV.4 per booking with English driver cum guide / Transport using for 4 pax - Minivan 
3) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.  
4) Non-refundable deposit of RM 1000/Pax upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.  
5) 6 Nights’ 4* + 5* Accommodations. with daily Hotel Breakfast/7 lunch/6 dinner. 
6) All airport transfers as per above itinerary 
7) Excludes all personal expenses 
8) Compulsory Tipping for Driver and Guide RM 280 /per Tour /per pax.  
9) 2 bottles of 500ml drinking water per person per day 
10) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.  
11) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.  
12) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with 
different price apply (if any). * Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 11.00. 
13) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share),  
Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare. 
14) Time different Malaysia is 4 hours ahead of Georgia - Currency GEL- Georgian Lari or USD-credit card are widely accepted  
15) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation. 
 

For Enquiry, please check the: https://www.goldendestinations.com 

 

 



条款条规： 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
费用包含 

 
 
 

 
1.行程内所含的当地 4星, 雪山品牌 5星级酒店标准间双床房含早餐。 
2.行程内所含旅游用车:4人使用 7座商务车，6-10人使用奔驰凌特（15-21座
之间） 
3.行程内所含景点首到大门票： 
纳瑞卡菈堡垒+空中缆车（往返票），斯大林博物馆，故居及专列，乌普利斯
岩城，卡兹别克雪山（换车交通费），哈列巴庄园品酒费+格鲁吉亚甜点 DIY 
4. 行程内所含午晚餐费（当地餐+品尝各国特色餐）。 
餐⾷风味包括：格鲁吉亚奶酪烤饼，格鲁吉亚特色包子，泰国餐，乌克兰

餐，雪山景观餐厅，中国餐，特色烤肉，格鲁吉亚餐+民族舞蹈（足尖舞）含
红酒。 
5.行程内所含中文导游的费用。 
6.每人每天 2瓶 500ML矿泉水。 
 

 
 
 
 
 
费用不含 

 
 

 
1.国际机票。 
2.旅游保险。 
3.自费项目。 
4.个人消费及行程以外的费用。 
5.用车时间超出工作时间以外，司机及导游的加班费用。 
6.因罢工，大风，大雾，航班取消或是更改时间等人力不可抗拒因素导致的额
外费用。 
7.因个人身体状况，签证问题及其他不可预测状况产生的额外费用 

 
签证 

 
格鲁吉亚签证： 
1. 马来西亚护照免签。 
 


